
 

 
 

 
 
 
 

U S N E S E N Í 
 1. JEDNÁNÍ  

VÝBORU PRO DOPRAVU A BEZPEČNOST 
 ZMČ PRAHY 13 

 

ze dne 25. 1. 2022 
Přítomni:  
Předseda:   Josef Zobal  
Místopředseda:  Petr Praus  
Členové: Ondřej Zeman 

Adam Kopetzký  
Pavel Prokeš  

Tajemník:   Miroslav Jíra  - omluven, zástup paní Lucie Meuerová 
Asistentka:   Hana Zelenková  
Stálí hosté:  Ing. Tomáš Círus  -pověřený vedoucí Odboru dopravy  

David Michut – referát krizového řízení  
   Hynek Svoboda - ředitel MP P13 

David Zelený – místostarosta P13  

Program jednání: 

1. Zahájení výboru 
2. Schválení programu 
3. Žádost o stanovisko k odkupu části pozemků parc. č. 2692/71, 2692/84, 1657, 2256/1 k. ú. 

Stodůlky, ul. U Dálnice  
4. Vyjádření OMBAI k odstranění stavebního zpomalovacího prahu v ul. Jindrova 
5. Informace ke stavebním úpravám křižovatky ul. Janského x Kurzova v rámci akce „Bezpečná 

cesta do škol“ - stanoviště směsného odpadu 
6. Informace ke stavebním úpravám okružních křižovatek v lokalitě Velká Ohrada 
7. Různé 

 
 
 
 
 
 
 



1)Zahájení výboru  
Předseda výboru přivítal členy výboru a hosty.    pro 5, proti:0, zdržel se:0 
2-Schválení programu 
Předseda výboru Josef Zobal navrhl schválení předloženého programu. 
U S N E S E N Í. Č. 1:  
Výbor souhlasí s navrženým programem.    pro 5, proti:0, zdržel se:0 
 
3-Žádost o stanovisko k odkupu části pozemků parc. č. 2692/71, 2692/84, 1657, 2256/1 k. ú. 
Stodůlky, ul. U Dálnice  
Zástupce Odbodu dopravy paní Meuerová výbor informovala o požadavku OMBAI na vydání 
stanoviska k žádosti občana na odkup (popř. dlouhodobý pronájem) částí pozemků parc.č. 2692/71, 
1657, 2692/84 a 2256/1 v k.ú. Stodůlky - slepá ulice U Dálnice za účelem vybudování parkovacích 
stání pro vlastní potřebu. 
U S N E S E N Í. Č. 2:  
Výbor bere na vědomí požadavek OMBAI a žádost občana.  pro 5, proti:0, zdržel se:0 
U S N E S E N Í. Č. 3:  
Výbor vydává nesouhlasné stanovisko k odkupu či pronájmu uvedených pozemků. 

pro 5, proti:0, zdržel se:0 
U S N E S E N Í. Č. 4:  
Výbor doporučuje Odboru dopravy informovat OMBAI o vydání nesouhlasného stanoviska.  

pro 5, proti:0, zdržel se:0 
 
4-Vyjádření OMBAI k odstranění stavebního zpomalovacího prahu v ul. Jindrova 
Jedná se o doplnění k projednanému bodu z jednání výboru ze dne 14. 12. 2021 viz usnesení č. 77. Dle 

informace OMBAI byl práh postaven soukromým developerem v rámci výstavby rodinných domů. 

Nedostatky se vyskytly až po jeho převzetí. 

Předseda výboru pan Zobal žádá, aby ze strany OMBAI a Odboru dopravy již do budoucna 
nedocházelo k situacím, že změny na pozemních komunikacích na území Prahy 13 nebudou předem 
předloženy na jednání Výboru pro dopravu a bezpečnost ZMČ.  
U S N E S E N Í. Č. 5:  
Výbor bere na vědomí vyjádření OMBAI.    pro 5, proti:0, zdržel se:0 
U S N E S E N Í. Č. 6:  
Výbor požaduje, aby veškeré změny či úpravy týkající se pozemních komunikací na území Prahy 13, 
byly vždy předkládány na jednání Výboru pro dopravu a bezpečnost ZMČ.  

pro 5, proti:0, zdržel se:0 
 
5-Informace ke stavebním úpravám křižovatky ul. Janského x Kurzova v rámci akce „Bezpečná cesta 
do škol“ - stanoviště směsného odpadu 
Jedná se o doplnění k projednanému bodu z jednání výboru ze dne 14. 12. 2021- usnesení č. 73. 
Problematika byla postoupena Ing. Pelantovi- autorizovaný inženýr v oboru dopravní stavby, který 
v písemném vyjádření uvedl, že souhlasí se závěry studie Ing. Syrového, že stavební úpravy křižovatky 
provoz výrazně zklidní a přístup ke kontejnerům v navrhované pozici bude bezpečný.  
U S N E S E N Í. Č. 7:  
Výbor bere informaci na vědomí.      pro 5, proti:0, zdržel se:0 
 
6- Informace ke stavebním úpravám okružních křižovatek v lokalitě Velká Ohrada 
Předseda výboru představil zástupce Stavebního odboru Ing. Šrámkovou a dal hlasovat o souhlasu 
s její účastí k projednání bodu č. 6. 
U S N E S E N Í. Č. 8:  
Výbor souhlasí s účastí paní Šrámkové k bodu č. 6.    pro 5, proti:0, zdržel se:0 
 



Ing. Šrámková výbor informovala, že v současné době je zpracována kompletní projektová 
dokumentace. Aktuálně dochází k jejímu podání na MHMP, Odbor pro životní prostředí a Odbor 
dopravy k vyjádření a vydání souhlasného stanoviska k realizaci uvedených úprav.   
Veškeré záležitosti byly již předem konzultovány se zástupci TSK.  
U S N E S E N Í. Č. 9:  
Výbor bere informaci na vědomí.       pro 5, proti:0, zdržel se:0 
 
7- Různé 
Předseda výboru vznesl dotaz na zástupce Odboru dopravy týkající se požadavku pana Opěly v ulici 
Tlumačovská.  
U S N E S E N Í. Č. 10:  
Výbor bere informaci na vědomí.       pro 5, proti:0, zdržel se:0 
 
Člen výboru pan Prokeš vznesl dotaz týkající se možnosti stání na vyhrazených plochách pro nabíjení 
elektrovozidel. 
U S N E S E N Í. Č. 11:  
Výbor bere informaci na vědomí.       pro 5, proti:0, zdržel se:0 
 
Další zasedání výboru se uskutečni dle potřeby, o termínu budou členové výboru včas informováni. 
U S N E S E N Í. Č. 12:  
Výbor bere informaci na vědomí.      pro 5, proti:0, zdržel se:0 
 

 
 
 
 
 
       
Podpis předsedy výboru: Ing. Josef Zobal  


